
 

ВИСОКА ШКОЛА СТРУКОВНИХ СТУДИЈА  

ЗА ОБРАЗОВАЊЕ ВАСПИТАЧА И ТРЕНЕРА СУБОТИЦА 

FELSŐFOKÚ SZAKIRÁNYÚ ÓVOKÉPZŐ ÉS EDZŐ SZAK SZABADKA 

Банијска 67, тел. +381(0)24 547-870, факс +381(0)24 547-870 

Пиб: 100847552, текући рачун: 840-446666-88, матични број: 08058482, 

шифра делатности: 8542, e-mail: visokaskola@vsovsu.rs, web: www.vsovsu.rs 

Број: 1892-02/24 

Датум: 23.12.2024.године 

 

З  А  П  И  С  Н  И  К 

са 4. седнице Наставно-стручног већа, одржане дана 23.12.2024. године са почетком 

у 13,00 часова, у просторији 15 (зборница) 

 

Седници су присуствовали чланови Наставно-стручног већа: др Власта Липовац, др 

Сања Шумоња, др Наташа Чампраг Сабо, др Јасмина Кнежевић, Илдико Ђокић спец, др 

Споменка Будић, Сандра Вујков, др Зоран Милић, др Хајналка Пожар, Наташа Секулић 

МА, др Светлана Стојков, др Сања Николић, др Славољуб Хилченко, др Борис Личина, 

др Мате Емеше, др Јасна Јовићевић, др Милија Љубисављевић, др Војо Ковачевић, 

Нора Љубановић Еветовић, др Јелена Вемић Ђурковић, др Жељко Роквић, др Драган 

Цветковић. 

Онлајн присутна: др Ана Марковић  Присутно 21 члан Наставно-стручног већа. 

Оправдано одсутни: др Бранислав Филиповић, др Ана Марковић и др. Јасна Јовићевић 

(3 члана Наставно-стручног већа) 

 

Остали присутни: Нада Лукић, секретар Школе и Јелена Ђукић, записничар. 

 

ДНЕВНИ РЕД: 

 

1. Разматрање и усвајање Записника са елeктронске 3. седнице Наставно-стручног 

већа бр. 1802-02/24 од 09-10.12.2024. године, 

2. Разматрање и усвајање предлога Одлуке о именовању др Бојане Марић, асистент са 

докторатом, за члана комисије сарадника-спортског практичара за одбране мастер 

радова на смеру струковни мастер тренер у спорту, 

3. Усвајање предлога Одлуке односно Извештаја Већа студијског програма струковни 

васпитач деце предшколског узраста (основне и мастер студије) о признавању 

испита. 

4. Разматрање и усвајање Реферата и предлог за избор у звање Наставника у звању 

професора струковних студија за област Математичке науке, ужа научна област 



Математика  и заснивање радног односа са пуним радним временом  на неодређено 

време, 

5. Разно. 

 

Седницом Наставно-стручног већа председавала је директор Школе, др Власта 

Липовац Керић. Констатовано је да за одржавање седнице и одлучивање постоји 

кворум. Једногласно је одлучено да се седница тонски снима за потребе састављања 

записника. Прочитан је Дневни ред који је једногласно усвојен.  

 

 

Прва тачка Дневног реда: Разматрање и усвајање Записника са елeктронске 3. 

седнице Наставно-стручног већа бр. 1802-02/24 од 09-10.12.2024. године. 

Др Липовац Керић је констатовала да је записник достављен са материјалом за 

седницу и упитала да ли има примедби на записник, пошто их није било прва тачка 

Дневног реда стављена је на гласање и једногласно је донета   

 

ОДЛУКА 

 

Усваја се Записник са елeктронске 3. седнице Наставно-стручног већа бр. 

1802-02/24 од 09-10.12.2024. године. 

 

Пре друге тачке Дневног реда директор др Власта Липовац Керић је обавестила да 

ће након одржане седница Наставно стручног већа бити уприличена мала закуска 

подоводом предстојећих празника. Др Липовац Керић је уједно обавестила присутне да 

је тачка Дневног реда која се односила на формирање Академија на седници владе АПВ 

скинута са Дневног реда и да је формирање Академија одложено до даљњег. За то 

можемо да захвалимо студентима струковних Школа у Новом Саду, који су 

организовали протесте на дан одржавања седнице скупштине АПВ, а подршку су им 

пружили и студенти са Новосадског Рактората. Констатовала је да би било добро како 

би се наши студенти по питању формирања академија ангажовали. Уједно је 

обавестила присутне, да је дала налог управи Школе да се почне убрзано радити на 

документацији како би акредитовали самостално Академију јер испуњавамо све услове. 

Др Липовац Керић сматра да је потребно подржати студенте по питању тачке 5. Захтева 

студената која се односи на формирање академија, што се и већина присутних сложила, 

а да ће се о томе дискутовати на крају седнице.  

  

Друга тачка Дневног реда: Разматрање и усвајање предлога Одлуке о именовању 

др Бојане Марић, асистент са докторатом, за члана комисије сарадника-спортског 

практичара за одбране мастер радова на смеру струковни мастер тренер у спорту. 

Др Власта Липовац Керић, укратко је образложила да је доношење Одлуке 

иницијатива Већа студијског програма струковни тренер у спорту, преглог је 

достављен са материјалом за седницу па сте могли да се упознате са истим. Пошто није 

било додатних питања, предлог је стављен на гласање и донета је једногласна 

 

 



 

 

ОДЛУКА 

 

Др Бојана Марић, асистент са докторатом запослена у Школи, именује се за 

сарадника-спортског практичара за комисију за одбране мастер радова на смеру 

струковни мастер тренер у спорту. 

 

Трећа тачка Дневног реда: Усвајање предлога Одлуке односно Извештаја Већа 

студијског програма струковни васпитач деце предшколског узраста (основне и 

мастер студије) о признавању испита. 

Известилац треће тачке је била секретар Школе Нада Лукић, обавестила је 

присутне да се ради о еквиваленцији предмета за једног студента Пећерић Леу, коју је 

урадило Веће студијског програма струковни васпитач деце предшколског узраста, 

предлог је достављен са материјалом за седницу.  Пошто није било додатних питања, 

предлози су дати на усвајање и једногласно је донета  

ОДЛУКА 

 
Признаје се Пећерић Леи, уписаној у школској 2024/2025. години у 1. (прву) студијску 

годину на смеру – струковни васпитач деце предшколског узраста, број индекса 2573/24, 

укупан збир признатих испита свих студијских година у износу од 30 ЕСПБ.  

 

Четврта тачка Дневног реда: Разматрање и усвајање Реферата и предлог за избор у 

звање Наставника у звању професора струковних студија за област Математичке науке, 

ужа научна област Математика и заснивање радног односа са пуним радним временом 

на неодређено време. 

 Директор Школе др Власта Липовац Керић, реч је предала др Славољубу 

Хилченку члану Комисије за писање извештаја. Др Хилченко је укратко образложио да 

је на конкурс пријавио само један кандидат др Сања Николић, да кандидат испуњава 

све услове за избор и додао да је у међувремену кандидат објавио још два рада. Пошто 

није било питања предлог је стављен на гласање. Право гласа су имали чланови 

наставно стручног већа у звању професор струковних студија (12 чланова) и  донета је 

једногласна   

 ОДЛУКА 

 

Др Сања Николић, доктор математичких наука, бира се у звање професора 

струковних студија, за област Математичке науке, ужа научна област Математика 

и заснива радни однос на неодређено време. 

 

Пета тачка Дневног реда: Разно. 

Директор др Власта Липовац, је обавестила присутне, да под тачку разно има пар тема, 

а једна од њих је и анкета о одржавању онлајн наставе. Анкетирану су сви наставници и 

сарадници. На основу добијених резултата може се закључити да већина испитаника 

има позитивно мишљење, док је знатно мањи број испитаника са негативним 

мишљењем. Анкета ће бити упућена и студентима да се изјасне, како би увид у тај 

облик наставе био што реалнији.  



Затим је реч предала др Светлани Стојков, која је изнела предлог Већа студијског 

програма здравствена нега и струковни нутрициониста дијететичар. Предлог Студијког 

већа је да се да сагласност за издавање и употребу Приручника под називом 

„Приручник за здраву исхрану“, аутора: др Хајналке Пожар, др Сање Шумоња, др 

Наташе Чампраг Сабо, МА Наташе Марић, др Светлане Стојков, и Практикума под 

називом „Социјални маркетинг- практикум“, аутора: др Светлана Стојков и МА Жељка 

Попов. Др Стојков је укратко премела мишљење рецензената, за Практикум и 

Приручник. Пошто није било додатних питања предлози су дати на гласање и 

једногласно су донете  

 

ОДЛУКА 

Даје се сагласност за издавање и употребу Приручника под називом „Приручник 

за здраву исхрану“, аутора: др Хајналке Пожар, др Сање Шумоња, др Наташе 

Чампраг Сабо, МА Наташе Марић и др Светлане Стојков. 

  

ОДЛУКА 

Даје се сагласност за издавање и употребу Практикума под називом „Социјални 

маркетинг- практикум“, аутора: др Светлана Стојков и МА Жељка Попов. 

 

На крају седнице директор др Власта Липовац Керић је упитала присутне какв је став 

присутних о давању подршке студентима по питању тачке 5. захтева студената, а 

односи се о спајању Високих струковних школа у Академије. Присутни су након кратке 

дискусије изнели своје мишљење да се студентима пружа подршка по том питању.  

 

 

 

 Седница завршена у 13,30 часова. 

 

 

                                                                                     ПРЕДСЕДАВАЈУЋИ  

                                                                                           НАСТАВНО-СТРУЧНОГ ВЕЋА 

                                                                                                              Директор 

                                                                                                    др Власта Липовац Керић 

 

 

 

 

 

 

Записничар: 

Јелена Ђукић                                                                                      


